

主辦 Presented by



Hong Kong Performers Winds  
香港演奏家管樂團

# 百老匯之夢 DREAMERS IN BROADWAY

21 FEB 2021 SUN 3PM  
上環文娛中心演講廳  
Sheung Wan Civic Centre Lecture Hall

**票價 Ticket \$140 (\$100#)**

# 適用於全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、綜合社會緩助受惠人士 # Discounted tickets for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients

演出 Performed by



## 精彩節目 Programme Highlights

Selections from *Les Misérables*

Selections from *The Phantom of the Opera*

*A Whole New World*

*Beauty and the Beast* Medley

Claude-Michel Schönberg (arr. Szeto Chun-yeung)

Andrew Lloyd Webber (arr. Szeto Chun-yeung)

Alan Menken

Howard Ashman & Alan Menken  
(arr. Szeto Chun-yeung)

及更多百老匯主題的長號重奏作品  
and more Broadway music for trombone ensemble

門票在2021年2月16日起於城市售票網公开发售 Tickets available at URB TIX from 16 Feb 2021 onwards

票務查詢 Ticketing Enquiries: 3761 6661

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking: 2111 5999

網上購票 Internet Booking: [www.urbtix.hk](http://www.urbtix.hk)

流動購票應用程式購票 Mobile Ticketing App Booking: My URB TIX (Android & iPhone)

節目查詢 Programme Enquiries: 3488 1550 / [hkpwcommittee@gmail.com](mailto:hkpwcommittee@gmail.com)

節目及演出者如有更改，恕不另行通知 Programme and artists are subject to change without prior notice.

流動應用程式購票 Mobile App Booking:



[hkpw.org.hk](http://hkpw.org.hk)

## Dreamers 長號四重奏 Dreamers Trombone Quartet

Dreamers 長號四重奏成立於 2013 年 11 月，旨在傳揚長號合奏文化，讓更多人認識長號這種源遠流長的樂器。另外，亦希望透過排練及演出，讓我們繼續努力追尋音樂夢，固取名為 Dreamers。Dreamers 成員包括許承恩、伍家熾、司徒震洋及陳嘉豪（低音長號）。



你可能會說我在發夢  
但並不只我是這樣想  
希望有一天你都會像我們一樣  
那麼世界便會更美好  
引自《Imagine》— 約翰·連儂  
Dreamers 譯

Established in November 2013, Dreamers Trombone Quartet aims at promoting ensemble music of trombone, an instrument has long history. Also, the group named Dreamers because we still keep our passion in pursuing our dream of music. Members of Dreamers include Billy Hui Shing-yan, Ken Ng Ka-chi, Szeto Chun-yeung and Chan Ka-ho (Bass Trombone).

You may say I' m a Dreamer  
But I' m not the only one  
I hope someday you' ll join us  
And the world will be as one  
Quote from "Imagine" – John Lennon

百老匯舞台是很多音樂家、劇作家、演員及舞台從業員的夢想，璀璨的背後積累了無數不同崗位的追夢者不屈不撓的毅力和追求藝術的熱情。Dreamers 長號四重奏將演奏多首改編自經典百老匯音樂劇的長號重奏作品，向多年來為百老匯舞台作出貢獻的音樂家及舞台從業員致敬。

The Broadway has been a dream for many musicians, scriptwriters, actors and theatre practitioners. The hustle and bustle of the Broadway represents the persistence and passion of many dream chasers behind the and beyond the stage. In this concert, Dreamers Trombone Quartet will perform many classic Broadway music rearranged for a trombone ensemble. The concert serves as a tribute to the great musicians and theatre practitioners who pursued their dreams in the Broadway over the long years.

## 香港演奏家管樂團 Hong Kong Performers Winds



香港演奏家管樂團成立於 2005 年，為香港註冊非牟利藝術團體，旨在透過定期的排練、演出及交流活動，培養團員對音樂的興趣，並藉著表演及音樂交流等活動在本地推廣管樂音樂。樂團於 2016 年初成立香港少年演奏家管樂團，為對音樂有熱誠的年青樂手提供音樂學習及交流平台，進一步向年青一代推廣管樂團音樂與合奏文化。樂團定期舉行音樂會，為音樂愛好者提供更多表演機會及交流平台。

Hong Kong Performers Winds (HKPW) is a non-profit art organisation established in 2005. It aims to promote wind band music, at the same time providing opportunities for musicians to widen their interests and knowledge in music. HKPW Junior was set up in early 2016 to provide a music learning platform for young passionate players and further promote wind band music and ensembleship culture among younger generations. HKPW organises concerts regularly to provide more performing opportunities and exchange platforms for music lovers.

